
За трите ми години във ФМИ съм бил в две специалности (КН и ПМ). Участвал 
съм в събития и проекти свързани със факултета, бил съм член на ФСС. Познавам 
добре ФМИ. Поради това считам, че бих преценил добре кандидатурите за Декан на 
ФМИ и решението ми за избор на Факултетен съвет и на Декан би било разумно.


